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Informatieve vragen 
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

FRACTIE: [Liberale Partij Maastricht] 

Pagina: 18 Veiligheid 

Vraag: Schema’s met indicatoren. Die zeggen winig. Kan in de volgende begrotingen deze 

vergezeld gaan met een tekst die de situatie/toestand uitlegt vergezeld met absolute 

cijfers? Onze misdaadcijfers zijn boven het landelijk gemiddelde, wat is de oorzaak en 

wat gaat u er aan doen? 

Pagina: 20 

Vraag: U geeft aan geen invloed te hebben op een soort aantal delicten, waarom niet, immers 

als iets uit de hand loopt dan is er toch een voorafgaande geschiedenis en zit er toch al 

hulpverlening bovenop (meestal). Wat gebeurt met het feit met organisaties die hierbij 

betrokken zijn maar de ernst van de zaak niet op het netvlies hebben? Gaat u daarmee 

in gesprek? 

Pagina: 21 

Vraag: De stad wordt al jarenlang geteistert door overlastsituaties. U bezuinigt op handhaving 

in de avond en nachturen op vrijdag en weekend. Bent u dan ook bereid om het niet 

helemaal uit de hand te laten lopen om geen nachtvergunningen meer te verstrekken 

want er zal toch ingespeeld moeten worden op minder handhaving?  

Pagina: 21 

Vraag: Waarom is overlast geen prioriteit van het college, waarom moet dat een probleem zijn 

dat steeds groter wordt en niet serieus wordt aangepakt? 

Pagina: 21 

Vraag: Digitaal regiosters van opkopers van roerende goederen. Is er ook zo’n register van 

Massale aankoop van panden in een stad door een en dezelfde persoon? In het kader 

van de aanpak van ondermijning ( die vreemd genoeg onvermeld blijft) wat doet u als 

iemand massaal veel panden in onze stad opkoopt? 

Pagina: 21 

Vraag: Veiligheidsbeleving en handhaving. Het budget wordt gehalveerd. Welke soorten 

overlast wordt het meest op ingezet en op welke het minst? Kunt u met de helft van het 

budget nog wel de visie op een veilige stad maarmaken? 

Pagina: 22 

Vraag: Experiment gesloten coffeeshopsketen. Hoeveel coffeeshops hebben we op dit 

moment en hoeveel doen er mee? Wat is al voorbereid m.b.t. het gebruik van enkel 

geregistreerde wiettelers voor de coffeeshops? Welk effect hebben de bezuinigingen 

op dit experiment? Blijft het afnemend maximumstelsel voor coffeeshop- grow en 

headshops van kracht?  

Pagina: 22 

Vraag: Wat heeft u tot nu toe bereikt o.g.v. aanpak ondermijning? Worden hier ook 

notariskantoren bij betrokken die registergoederen transporteren die met witwassen te 



 

maken hebben? 

Pagina: 22 

Vraag: Wat houdt de pilot beleid toeristisch verhuur in? Wat voor soort situaties heeft u 

aangetroffen?  

Pagina: 25 Verkeer en vervoer 

Vraag: U wilt een bereikbare stad die ook nog eens duurzaam is. Langzamerhand slipt de stad 

helemaal dicht. OP de Boschstraat/Bassin is bv zo’n situaties waar bewoners hun auto 

vaak niet eens meer kwijt kunnen of zelf niet aan hun auto kunnen komen vanwege de 

files. Ze hebben de keus of ’s-morgens de auto nemen en pas ’s-avonds weer 

terugzetten of de auto helemaal niet gebruiken. Daarbij komt ook dat de parkeernorm 

stevig onderdruk staat door de nieuwbouw en de toekomstige bouw op het 

Sappiterrein en LBB. Ook staat elders dat op topdrukte dagen de stad het verkeer niet 

meer aan kan.  Hoeveel parkeerplaatsen zijn er in dat gebied, hoeveel 

woningen/appartementen zijn er nu en in de toekomst en hoe gaat u die flessehals 

daar oplossen? 

Pagina: 25 

Vraag: Met topdrukte dagen kunt u het verkeer niet meer aan. Is het dat geen logische keuze 

om minder op massatoerisme in te zetten?  U geeft aan dat er maatregelen gewenst 

zijn, is dat niet een wassen neus, want het gaat toch om voldoende parkeerplaatsen of 

wilt u geen einde maken aan het zoekverkeer?  

Pagina: 25 fout stallen van fietsen 

Vraag: U geeft aan dat er meer stallingen moeten komen. Wat heeft dat voor een zin als er 

toch niet gehandhaafd wordt? Of als er eenmaal meer stallingen zijn, wordt het 

wildstallen dan beboet?  

Pagina: 25 monitoring beleidsontwikkeling 

Vraag: Waarom houdt u geen enquête onder de bewoners hoe zij de 

verkeersdrukte/vastlopen van het verkeer ervaren? 

Pagina: 25 Maatregelen verbeteren verkeersveiligheid 

Vraag: € 590.000 is een enorm bedrag. Waarvoor is dat ingezet en wat is het resultaat 

hiervan?  

Pagina: 28 Parkeren 2.2 

Vraag: Her en der staan nog oude parkeerautomaten. Worden die nog weggehaald? Hoeveel 

heeft het vervangen van de parkeerautomaten nu totaal gekost en hoeveel jaar duurt 

het voordat die kosten door parkeerkaartjes zijn opgebracht? 

Pagina: 28 Verbeteren van de openbare ruimte 

Vraag: Ringmodel. Waar liggen volgens u de randen van de stad of is dat een flexibel begrip? 

Pagina: Economie 

Vraag: De systematiek van de indicatoren is verplicht mar zegt zo weinig. Kan er voortaan een 

verklarende tekst bij die schema’s waarin wordt ingegaan op de situatie en de bereikte 

effecten en kunnen er absolute getallen naast gezet worden? 

Pagina: 34 

Vraag: We willen dat er voldoende banen zijn voor de bedrijven die we hier hebben, stelt u. 

Wat opvalt is dat er nog weinig wordt geacquireerd om bedrijven hier naar toe te halen 



 

voor de werkgelegenheid die buiten uw speerpunten valt  (kennisstad, 

internationalisering, lifescience, health, universiteit etc).  op dat vlak zien we u weinig 

ondernemen. Vroeger was dat wel anders dan werd geacquireerd op andere 

werkgelegenheid dan deze specialistische takken. Hoeveel ambtenaren zijn er nog die 

worden ingezet op acquisitie om werkgelegenheid hier naar toe te halen die aansluit op 

de vraag/opleidingen van lager, MBO, HBO geschoolden? Bent u bereid om deze 

acquisitie weer in leven te roepen om meer banen voor onze werkzoekenden te 

creëren? Immers de werkgelegenheid die u aantrekt is meestal voor mensen die hier 

niet wonen. En dan doe je niet effectief iets aan ons werkzoekenden- en 

armoedevraagstuk. Hoeveel ambtenaren hebben we op economie en werkgelegenheid 

zitten? 

Pagina: 35 subsidie ESZL 

Vraag: Hoeveel geld gaat daar naar toe en om welke branches gaat het? Zijn de bedragen 

uitgesplitst in branches en hoeveel banen heeft dat geld oipgeleverd? Zijn er subsidies 

gegaan naar projecten/acties voor werkgelegenheid die uiteindelijk te weinig 

opleverden en die u kunt beeindigen? 

Pagina: 35 branding 

Vraag: Hoeveel geld gaat daar naar toe en hoeveel banen levrt die investering concreet op? 

Vraag: 

Pagina: 35 36 

Vraag: Op die pagina’s staan uw speerpunten waarin u investeert (zeer specifieke branches) , 

maar waar staan de investeringen die gewone arbeidsplaatsen ten goede komen? 

Pagina: 36 

Vraag:  Hoeveel banen hebben we onder vakwerklieden? En investeert u daar ook in? 

Pagina: 35 

Vraag: Starters ondersteunt u d.m.v. een proeftijd. Wat houdt dat concreet in? Zorgt u ook 

voor startende bedrijven dat ze goedkope ruimte kunnen huren? En wat doet u 

concreet voor mensen die de arbeidsmarkt op komen om een betaalde baan te 

krijgen? 

Pagina: 35 

Vraag: Hoeveel geld gaat naar Maastricht studentenstad en waarvoor wordt dat gebruikt? 

Vraag: Housing help desk, wat is uw taak hier en hoeveel subsidie gaat er naar toe? 

Pagina: 35 

Vraag: U stimuleert vastgoedpartijen om ruimte aan te bieden aan creatieve makers, hoe doet 

u dat? Wat betaalt u daarvoor? Waarom doet u dat niet voor andere bedrijvigheid?  Is 

dat geen valse concurrentie? U spreekt van een werkbudget Hoe groot is dat en waar 

is dat aan besteed en wat zijn de resultaten? 

Pagina: 35 

Vraag: De midddenstand breekt de nek over de torenhoge huren. Destijds werd MF uitgebreid 

omdat het college veronderstelde dat met een grote oppervlakte de huurprijzen zouden 

dalen hetgeen niet zo was omdat het college hier geen afspraken over maakte. Het 

gaat nu helemaal bergafwaarts met de binnenstad. Is er een concept te bedenken om 

de winkels in de binnenstad te redden en tegelijkertijd speciaalzaken hier naar toe te 

halen, in samenspraak met alle vastgoedeigenaren? 



 

Pagina: 36 

Vraag: Wat is uw visie op de binnenstad en is die nog wel haalbaar? Wat heeft u in de 

afgelopen jaren geleerd wat niet werkt? 

Pagina: 36 

Vraag: U zet vooral in op bepaalde branches en doelgroepen bij economie en 

werkgelegenheid. Is het mogelijk om even veel in te zetten op de gewone 

Maastrichtenaar die werkt zoekt die niet in de branches vallen, of is het nodig dat zij 

ook een doelgroep vormen? 

Vraag: 

Pagina: 36 

Vraag: In welke cathegorie zit het hoogste aantal werkzoekenden? E wat gaat u hiervoor 

doen? 

Pagina: 37 Vaststellen BP zonneweide 

Vraag: Wat heeft dat met werkgelegenheid te maken? 

Pagina: 38 Broedplaatsenontwikkeling 

Vraag: Voor welke werkgelegenheidsbranches is dat en kan die groep worden uitgebreid met 

andersoortige werkgelegenheid? 

Pagina: 38 

Vraag: U stelt: we zijn toegankelijk voor nieuwe ondernemers in de stad en we hebben een 

goed vestigingsklimaat voor startende ondernemers. Die nieuwe ondernemers worden 

die door u ook geacquireerd, zo niet zouden we niet meer winst behalen op het gebied 

van banen als u dat wel deed? 

Vraag: 

Pagina: 38 

Vraag: U bevordert grensoverschrijdende arbeidsparticipatie, wat doet u daarvoor , wat kost 

het en hoeveel banen leverde dat op voor onze werkzoekenden? 

Pagina: 39 

Vraag: Financiële bijdrage voor int. Kennisstad, cultuurstad, werkstad, bezoekstad. Hoeveel 

krijgt elk onderdeel en wat levert het op? 

Pagina: 39 

Vraag: U spreekt van meer econ. activteiten door bedrijvigheid stimuleren en meer 

economische dynamiek te stimuleren. Hoe doet u dat concreet en wat levert het op tot 

nu toe? 

Pagina: 39 

Vraag: Meer bedrijvigheid stimuleren, daaronder staat een schema van het aantal 

overnachtingen in de stad. Waarom? Gebeurt er niet meer dan in te zetten op 

toerisme? 

Vraag: 40 Door zo fors op massatoerisme in te zetten maken we ons als stad niet bijzonder 

kwetsbaar? Is het niet verstandiger om ook andersoortige werkgelegenheid in te 

zetten? 

Pagina: 49 onderwijs 

Vraag: Leerlingenvervoer Hoeveel wordt hieraan uitgegeven? Wordt nog steeds taxivervoer 



 

betaald naar islamitische scholen in Heerlen??Zo ja kan dat anders opgelost worden? 

Wat is het bedrag? 

Pagina: 49 

Vraag: Passend vervoer rekening houdend met de ec. Fin. Aspecten. Kan leerlingenvervoer in 

het kader van de bezuinigingen minder kostbaar worden ingericht? Voor sommige 

kinderen wordt een bus gehuurd om naar school te rijden, dat zijn heel wat bussen die 

ingezet moeten worden, kan er naar gekeken worden om meer gezamenlijk vervoer te 

regelen? 

Pagina: 48 

Vraag: Vast staat dat duizenden kinderen in Maastricht vanwege de armoede zonder eten de 

dag doorbrengen op school. We krijgen nog altijd meldingen van onderwijzers die zelf 

boterhammen uitdelen. De scholen willen daar niet voor uit komen. Dat is jammer. Ook 

het college ontkende dit feit tot nu toe en meende goed bezig te zijn door een 

opvoedkundige les te geven dat ontbijten belangrijk is te verkondigen, maar daar mee 

zijn de lege magen van de kinderen niet mee gevuld, omdat het in vele gevallen om 

geldgebrek gaat. Wat bent u bereid om een eind te maken aan dit kat en muis spel en 

hier aan te doen (dus geen advies, voorlichting of folders)? 

Pagina: 52 sport 

Vraag: Hoe houdt u de sportaccomodaties fin. Overeind nu er bijna niet gesport mag worden 

en de kantines dicht moeten zijn? Hoe zorgt u er voor dat de verenigingen door kunnen 

blijven huren en dat wij straks niet met lege accomodaties komen te staan? 

Vraag: 

Pagina: 53 

Vraag: Is het mogelijk om sportlessen in groepen van 4 personen verspreid over het veld te 

laten doorgaan met een zeer ruime afstand om het sporten onder volwassenen door te 

laten gaan en de eenzaamheid tegen te gaan?  

Pagina: 53 

Vraag: Tariefsverhoging Geusselt. Als de mensen het zwemmen niet meer kunnen betalen, 

kunnen ze dan beroep op de bijz. bijstand doen? Is daar fin. Ruimte voor? Is het dan 

niet zo dat we aan de ene kant bezuinigen en aan de andere kant weer uitgeven? 

Pagina: 53 

Vraag: Heeft u doorgerekend of de tariefsverhoging er niet zorgt dat er minder mensen komen 

zwemmen? Hoeveel mensen zullen afvallen en wat betekent dat dan weer financiëel? 

Pagina: Sportaccomodaties Beheer 

Vraag: Hiervoor wordt door de gemeente bedrijven ingehuurd en dat is tamelijk kostbaar. Is 

het mogelijk om die kosten te drukken door deze schoonmaak en beheer te laten doen 

door de verenigingen of de beheerders van de sportkantines? 

Vraag: 

Pagina: 55 cultuur 

Vraag: U schrijft dat elke Maastrichtenaar basisvaardigheden moet kennen, u bent voor een 

inclusief cultuurbeleid en benoemt activiteiten zoals een muziekinstrument bespelen, 

dansen, schilderen etc. Echter u bezuinigt zo zwaar op Kumulus dat van die woorden 

weinig in de praktijk zal worden waargemaakt. Moet u uw visie niet inperken omdat de 

vlag de lading niet dekt? 



 

Pagina: 56 

Vraag: Door de bezuiniging op Kumulus breekt u een waardevol fundament af van 

muziekonderwijs. Veel studenten van de muziekschool stroomden door naar het 

conservatorium. Wat voor een effect heeft de afbraak van het muziekonderwijs bij 

Kumulus op het conservatorium en heeft u in geld berekend wat dat effect is? Maakt u 

hiermee niet veel culturele carrières kapot van mensen, als zij geen structureel 

muziekonderwijs op niveau meer kunnen volgen ? 

Pagina: 56 

Vraag: De bezuiniging van Kumulus, hoeveel leraren worden ontslagen en hoeveel kost die 

hele afvloeiingsregeling?  

Pagina: 56 Prof. Cultuurmakers, wat kosten ze en wat doen ze? Wie en hoeveel mensen 

hebben hier wat aan en op welke manier? Wat is de opleiding van die culuurmakers? 

Vraag: 56 Vernieuwing, daar wilt u op inzetten bij cultuur. Maar dat is zo’n modewoord, geef 

eens concreet wat voorbeelden en wat we hiermee opschieten. 

Vraag: 

Pagina: 56 Kunstactie 

Vraag: U spreekt van een hal voor productie en opslag. Hoeveel verenigingen maken hier 

gebruik van, is dat permanent en hoeveel subsidie gaat naar die hal. 

Pagina: 56 

Vraag: Webplatform. Wat hebben de verenigingen hier aan en wat kost het? 

Pagina: 57 

Vraag: Inzet jeugdfondscultuur, wordt dat fonds ingezet voor muzieklessen en waarom 

beperkt zich dat tot de popsector? 

Pagina: 57 

Vraag: Hoeveel kost de verbouwing van CC om Kumulus te huisvesten? Hoeveel wordt op 

Kumulus bezuinigd inclusief de ontslagkosten van de leraren? Hoeveel brengt 

Kumulus straaks nog op na deze kaalslag als de lessen afnemen bij Kumulus. Dan is 

de vraag of de kosten van de verbouwing in CC nog wel proportioneel zijn in 

verhouding tot de bezuinigingen op Kumulus? Worden we überhaupt wat wijzer van dit 

plan? 

Vraag: 

Pagina: 58 

Vraag: Is het mogelijk om het NHM op woensdag open te houden m.b.v. vrijwilligers? 

Pagina: 59 Archeologische collectie 

Vraag: Ligt deze nog altijd bij het verhuisbedrijf? Hoe valt dat te rijmen met het actieplan, 

erfgoed bewust, bewaard bemind als het niet eens in een museum te zien is maar in 

de opslag ligt bij een verhuisbedrijf? 

Pagina: 59 

Vraag: U stelt: we ontsluiten de beschikbare informatie in archeologische dossiers en 

rapporten. Is dat niet mager als de collectie niet eens tentoongesteld is? De vlag dekt 

de lading toch niet, het zijn maar woorden. 

Pagina: 57 Cult. brandpunt 



 

Vraag: U stelt dat we daar Rijkssubsidie voor krijgen. We krijgen die door een complete 

culturele infrastructuur. Kijkt het Rijk alleen naar de opleidingen of kijkt ze ook naar de 

vooropleidingen die mensen klaarmaken om op die opleiding te komen? 

Vraag: 

Pagina: 57 Cult. brandpunt 

Vraag: Hoeveel is de  Rijksubsidie en om welke 7 functies en opleidingen gaat het? 

Pagina: 57 

Vraag: Maastricht investeert in startende culturele ondernemingen. Wat zijn de criteria en 

hoeveel subsidie is mogelijk per onderneming, wat moet ze daar voor doen? 

Pagina: 57 

Vraag: Hoeveel geld gaat naar artist in residence en omschrijf eens wat dat inhoudt. Waaruit 

bestaat het faciliteren? 

Pagina: 

Vraag: 57 

Vraag: Ainsi zal dat verder verhuurd blijven door st. Boeij? Blijft het pand in eigendom van de 

gemeente?  

Pagina: 60 

Vraag: RTVM U geeft aan dat de zender voor een lokaal toereikend mediaaanbod staat. 

Waarom dan nog € 20.000 investeren in TIM? Dat is toch volstrekt overbodig? 

Pagina: 60 Groen 

Vraag: Gaat u nog geld uitgeven aan nieuwe kunst in de ruimte (niet altijd een succes) in het 

kader van de bezuinigingen? 

Pagina: 60 

Vraag: 60 Jarenlang was groenbeheer op niveau C, de stad lag er prachtig bij. Toen werd 

bezuinigd en de stad verloederde extreem. We gingen daar weer naar niveau C maar 

we kwamen nooit meer op het niveau van vroeger. Nu gaan we weer terug naar niveau 

C. Is dat niet een kapitaalvernietiging, en komen we ons straks niet tegen doordat er 

weer alle zijlen bijgesteld moeten worden vanwege de ongewenste neveneffecten? Is 

het ook niet wenselijk om de openbare ruimte mooi er bij te laten staan als de mensen 

steeds meer buiten komen i.v.m. corona, steeds meer winkelleegstand is en er 

compensatie in de openbare ruimte moet zijn om onze stad aantrekkelijk te houden? 

Pagina: 60 

Vraag: wat was de waardering van de mensen in de jaren 2016 2017 voor de openbare ruimte 

want die cijfers ontbreken. 

Vraag: 

Pagina: 60 

Vraag: Het stadspark is van een mooi open Engels aangelegd park veranderd in een 

houtenpalenpark. Wie heeft dat bedacht om het park zo rigoreus te veranderen? De 

bewoners waren heel trots op hun park. Waarom is het beeld van ons park niet 

behouden? Gaat u peilen wat de burgers hiervan vinden? 

Pagina: 60 en 195 bomen 

Vraag: Tot nu toe heeft u geen aanvraag ingediend bij de provincie voor het planten van extra 

bomen ondanks onze bomenmotie. Andere gemeente hebben wel al geprofiteerd van 



 

de prov. Subsidie. We zijn erg teleurgesteld. U geeft aan vooral in goedkopere bomen 

te willen planten om bosjes aan te leggen. Wanneer gaat u de aanvraag indienen bij de 

provincie voor meeer bomen? Waarom wilt u niet inzetten om aparte bomen die bv 

staan bij het Park bij Jekerdal, want in Maastricht werden vroeger hele mooie aprte 

bomensoorten geplant die de stad mooi maken. 

Pagina: 60 

Vraag: Hoeveel bomen en wanneer gaat u nog planten om de hittestress tegen te gaan en 

heeft u daar een budget voor gereserveerd? In de Frederik Bastionstraat zijn drie grote 

bomen gekapt en die zouden vervangen worden, gaat dat nog gebeuren en wanneer? 

Zieke bomen kunnen ook beter gemaakt worden en hoeven niet altijd gekapt te 

worden, waar kiest u voor? 

Pagina: 60 

Vraag: U schrijft dat u ook bomen voor esthetische overwegingen vervangt, vroeg was dat 

alleen uit verkeersgevaarlijk oogpunt. Waarom bent u hier een andere weg in geslagen 

en wat zijn de criteria? 

Vraag: 196 bomen vervangen 

Extra inzet wat is de reden om deze te vervangen? Ook geeft u aan naar niveau B te 

willen zakken qua onderhoud bomen, dat kan toch nooit op een besparing uitkomen? 

Pagina: 196 afval 

Vraag: Mensen laten hun consumpties op straat steeds mee achter naast het zwerfvuil. Is er 

wel voldoende budget om dat allemaal op te ruimen? 

Pagina: 196 afvalcaoches. 

Vraag: Hoeveel kosten ze?  Kan hier niet op bezuinigd worden want op de afvalkalender staan 

toch al alle regels. Kan dat geld niet beter in het schoonhouden van de openbare 

ruimte gestoken worden? 

Pagina: 61 

Vraag: Kernkwaliteit van de groenstructuur per cult. Hist. Periode behouden em herstellen. 

Hoeveel budget heeft u  hiervoor en wat gaat u hiermee doen?  

Pagina: 61 

Vraag: U geeft aan dat in 2020 er 500 bomen zijn bijgekomen. Waar? Hoeveel werden er 

gekapt in 2020? In 2021 komen er 1000 bij. Waar, welk soort en uit welk budget is dat? 

Vraag: 

Pagina: Algemene vraag 

Vraag: Hebben we ook minder geld uitgegeven door de corona, hoeveel is dat bedrag? 

Pagina: 62 

Vraag: Realisatiestrategie actieplan groen en agrarisch natuurbeheer Zouwdal en 

buitengebied Oost. Wat houdt dat in en wat kost dat?  

Pagina: 62 

Vraag: U schrijft dat we de beeldkwaliteit van het reguliere groenonderhoud gaan ophogen 

naar niveau B. Op welk niveau zaten we dan als we gaan ophogen naar B? 

Pagina: 62 

Vraag: Wat heeft de Elis. Strouvenst. Tot nu toe uitgegeven aan natuur en landschap in onze 

stad en wat hebben ze concreet gerealiseerd? 

Vraag: 



 

Pagina: 64 

Vraag: Tabel Geusselt verhogen tarieven zwembad €68.000 4 jaar lang. Wat doet deze 

ingreep met de bedrijfsvoering van het zwembad als de klanten wegblijven? 

Pagina: 64 

Vraag: Niet uitbreiden ophaalslag watermolen. Waarom was dat nodig en wat betekent het als 

het niet meer door gaat? 

Pagina: 64 

Vraag: Timmerfabriek €150.000 commercieel invullen. Hoe? En Hoe vindt het dan nu plaats? 

Pagina: 64 

Vraag: Stoppen subsidie bureau Europe. Gaat die subsidie nog door? 

Vraag: 

Pagina: 64 

Vraag: muziek dans beeldende kunst onderwijs niet meer in eigen beheer uitvoeren. Vervalt 

dat onderwijs dan helemaal en kan Kumulus dan nog blijven bestaan? Wat blijft dan 

nog van Kumulus over? 

Pagina: 64 

Vraag: Stoppen met de vooropleiding dan bespaart 4x €40.000 Hoeveel leerlingen zitten op 

die vooropleiding en wat betekent dat voor hun carriére? En de carriére van degene 

die na hun komen?  

Pagina: 64 

Vraag: Stoppen met monumentendag. Kan dat ook doorgaan zonder gemeente? waar werd 

het geld aan besteed? 

Pagina: 64 

Vraag: Verminderen beleidsbudget groen. Is dat geld om nota’s te maken? 

Vraag: 

Pagina: 65 Sociaal Domein 

Vraag: Er komt een veranderplan integratiebeleid, inkoop en bedrijfsvoering en uitvoering. 

Wordt dat ook vertaald in de portefeuilles van de wethouders zodat een wethouder 

beleid en uitvoering van dat onderdeel onder zich krijgt of blijft beleid en uitvoering 

verdeeld onder diverse wethouders (niet bevorderlijk voor de expertise, de kwaliteit van 

de uitvoering en het zicht op de uitgaven). 

Pagina: 65 schema 

Vraag: Kunnen we de absolute cijfers krijgen van dit schema, want die indicatoren zeggen zo 

weinig. 

Pagina: 65 aantal banen 

Vraag: In de afgelopen jaren zijn er duizenden banen te niet gegaan. Hoeveel banen zijn 

nodig als iedereen aan het werk zou zijn?  En hoeveel banen komen we dan eigenlijk 

te kort.  

Pagina: 67 schema 

Vraag: Kunnen we ook hier weer de absolute cijfers van krijgen? 

Vraag: 



 

Pagina: 67 

Vraag: Overbelaste mantelzorgers, wat doet u er aan? 

Pagina: 67 

Vraag: Heeft u er zicht op dat we organisaties soms heel veel betalen om taken uit te voeren 

voor het sociale domein maar dat zij die dan weer gratis door mensen laten uitvoeren 

die niet voor hun werken? Kan dat anders geregeld worden? Betaalt u de organisatie 

voor de uren die een professionele kracht kost of betaalt u voor het uitvoeren van de 

taak? 

Pagina: 68 

Vraag: Aantal cliënten maatjesprojecten schuldhulpverlening is 119. Hoeveel subsidie werd 

daar voor verstrekt? Wordt per cliënt betaald of anders? Prestatieafspraak of 

resultaatsverbintenis? 

Pagina: 69 

Vraag: St. anti discriminatiebureau. Jaarverslagen zijn niet te traceren. Ze krijgen een subsidie 

van €246.000. Ooit zijn ze met een hele lage subsidie gestart en gaven ze inzicht in 

het aantal en soort klachten. Nu wordt er tonnen aan uitgegeven. Hoeveel gegronde 

klachten waren er in 2019? Wat wordt aan salarissen betaald? Wat is het salaris van 

de directeur? Wat zijn de huisvestingskosten op de Boschstraat? Hoeveel blijft er over 

voor de klachtenbehandeling sec? Kan op het bedrag van 246.000 ook op bezuinigd 

worden want dit is een heel hoog bedrag. We nemen aan dat de klachten ook zonder 

exhorbitant bedrag behandeld kunnen worden/ 

Vraag: 

Pagina: 70 

Vraag: U geeft aan dat de SIFmiddelen vervallen. Geef in een staatje aan welke organisaties 

SIFgelden kregen en hoeveel. Komt er iets anders voor in de plaats? 

Pagina: 70 

Vraag: Bezuinigingsmaatregelen 7.1 t/m 7.6 Kunt u ons in een vroeg stadium informeren als 

er problemen ontstaan? 

Pagina:  70 

Vraag: Hoe bestrijdt de GGD de gezondheidsachterstand concreet, of betreft het slechts 

onderzoeken en voorlichting? Hoe zijn de resultaten meetbaar van het geld dat wij 

beschikbaar stellen? 

Pagina: 71 

Vraag: Verzachten van de armoede. Verminderen van instroom en bevorderen uitstroom naar 

werk. Hoe? U zult dan toch banen met betaald werk moeten hebben voor die mensen 

willen ze echt uit de armoede kunnen komen. Alleen inzetten op integratie is 

onvoldoende als er onvoldoende reguliere banen voor de uitstroom zijn. Betekent dit 

dan ook dat u extra gaat acquireren op banen die enigszins aansluiten op die groep? 

Vraag: 

Vraag: 

Pagina: 71 

Vraag: U stelt: doel is dat iedereen die ondersteuning nodig heeft en aan de voorwaarden 

voldoet deze kan krijgen. Voor kinderen die in armoede opgroeien noemt u sport, 

muziekschool, schoolboeken. Doet u ook iets aan de honger. Want bekend is dat 



 

duizenden kinderen de dag op school zonder eten door moeten brengen. 

Pagina: 71 

Vraag: Bijna 8000 gezinnen die een minimum inkomen hebben. Dit aantal zal ongetwijfeld 

groeien. Gaat u het gouwe duuske extra ondersteunen?  

Pagina: 71 

Vraag: Hoeveel asielzoekers/ statushouders hebben we in de bijstand? 

Pagina: 72 

Vraag: 50 gezinnenaanpak. Hoeveel is over van het budget dat daar voor beschikbaar is 

gesteld? Hoeveel gezinnen doen mee in dit project? En hoeveel is daar voor ingezet? 

Vraag: 

Pagina: 73 

Vraag: Hoeveel extra geld zet u opzij voor groeiende aantal vragen naar inkomensregelingen? 

Pagina: 73 

Vraag: Afbouw WSWkrachten. Hoe wordt het tekort aan die krachten bij de MTB opgelost? Nu 

de WSW wordt afgebouwd waar kunnen de mensen voor werk in een beschutte 

omgeving terecht die niet meer mogen instromen? Om hoeveel mensen gaat het?  

Pagina: 73 

Vraag: Is het voor de gemeente niet goedkoper om die WSW mensen of die niet meer mogen 

instromen, deze zelf te werk te stellen? 

Pagina: 74 

Vraag: Omvorming MTB naar tewerkstellingsbedrijf. Wat is het verschil met de MTB onder 

deWSW ? Andere doelgroep? Andere aanpak? Hoeveel is het budget hiervoor?  

Vraag: 

Pagina: 74 

Vraag: Hoeveel mensen wilt u onderbrengen bij het leerwerktraject? Waar gaan ze heen als 

dat is afgelopen?  

Pagina: 75 

Vraag: Gesubsidieerde arbeidskrachten: hoelang mag een werkgever daar gebruik van maken 

en mag hij als hij geen betaalde baan aanbiedt weer een nieuwe gesubsideerde kracht 

aanvragen? Gaat u daarmee accoord?  

Pagina: 75 

Vraag: Arbeidsparticipatie is 61,2 hoeveel mensen zijn dat absoluut in getal? 

Pagina: 75 

Vraag: Vergroting kansen op de arbeidsmarkt. Echter dan moeten er ook voldoende banen 

zijn. Dat geldt niet alleen voor laag opgeleiden maar ook voor hoog opgeleiden, en zo 

lang u hier niet mee aan de slag gaat, blijft het knelpunt bestaan. Gaat u inzetten op 

meer acquisitie? 

Vraag: Hoeveel mensen hebben de genoemde uitvoeringsorganisaties aan een betaalde baan 

geholpen in 2019/2020?  

Pagina: 76 

Vraag: 391 mensen geplaatst in een betaalde baan. Hoe lang zijn die arbeidscontracten 



 

voordat u deze meetelt ? Dezelfde vraag voor de rest van het staatje. 

Pagina: 76 

Vraag: Podium 24 stelt het aanbod van werkzoekenden steeds centraler. Wat houdt dat in? 

Zijn er voldoende banen voor de werkzoekenden die zij opleiden of is er een tekort ? 

Dan zijn de mensen naar afloop van het traject nog niet geholpen aan een betaalde 

baan. Het college zal hier serieus mee aan de slag moeten gaan. Reintegratie kan 

alleen nuttig zijn als er betaald werk is.  

Pagina: 77 WMO 

Vraag: U stelt dat mensen op eigen kracht/zelfredzaamheid zich moeten kunnen redden en 

anders is er een vangnet. Kunnen we stellen dat dit ook een financiële 

zelfredzaamheid als criterium inbouwen? Als welgestelden beroep doen op onze 

huishoudelijke hulp terwijl ze financieel zelfredzaam zijn, dan is het niet logisch om dit 

ten laste van de kostbare WMO te laten komen. Stel dat er een tekort is aan 

WMOhuishoudelijke hulp en mensen met de smalle beurs  (financieel en lichamelijk 

niet zelfredzaam) zijn hier op aangewezen, terwijl welgestelden ook een duurdere 

particuliere hulp zich kan permitteren, welke afweging mag je dan maken om de 

mensen met de smalle beurs niet in de knel laten komen?  Is het mogelijk om de 

verordening hier op aan te passen?   

Pagina: 77 

Vraag: Met welk bedrag zijn de kosten van de huishoudelijke hulp toegenomen toen de 

inkomensafhankelijkheid werd afgeschaft? 

Vraag: Verwacht u dat het tevredenheidspercentage na de bezuinigingen flink gaat afnemen? 

Pagina: 78 

Vraag: Mensen met een psychische aandoening die eerst in een beschutte omgeving 

woonden en nu zelfstandig moeten wonen vanwege een bezuiniging. Er is meer 

ondersteuning nodig. Is er voldoende opvang als het zelfstandig wonen niet gaat? 

Hoeveel geld bent u extra kwijt sinds een deel van die mensen zelfstandig moeten 

wonen? Politie heeft het er ook druk mee, het is een bezuinigingsmaatregelen maar of 

het werkelijk een bezuiniging is, is de vraag. Belangrijk is ook het welzijn van die 

mensen. Heeft u daar zicht op, of hun welzijn achteruit gaat door het zelfstandig 

wonen?  

Pagina: 80 

Vraag: Wat geven we aan de kredietbank uit en waar gaan die bedragen in het staatje over? 

Hoeveel geven we aan bewindvoering uit? Heeft de kredietbank voldoende personeel 

om de doorlooptijd van de aanvraag en het in gang zetten van de aflossen van de 

schulden aan te kunnen. Gezien steeds meer mensen in de problemen komen zal er 

meer beroep worden gedaan op de KB. Speelt u in op deze situatie?  

Pagina: 80 

Vraag: Er is een wetsvoorstel adviesrecht gemeenten bij het instellen van 

beschermingsbewind of budgetbeheer. Heeft u hier voldoende ambtenaren voor om 

die zaken te behandelen?  Roermond, Beek en meer gemeenten doen budgetbeheer 

en schuldhulpverlening zelf. Is dat niet veel goedkoper, betrouwbaarder en is dat niet 

iets voor ons als gemeente? 

Pagina: 80 jeugdzorg 

Vraag: 15,3% wat betekent dat getal, kunt u iets meer uitleggen? 

Vraag: Op welke manier kan er vroeg gesignaleerd worden? Meestal duurt het jaren voordat 

ernstige situaties opgepakt worden.  



 

Pagina: 80 

Vraag: Wordt pesten op school ook nog aangepakt? Zijn er aantallen bekend en wordt het 

pesten goed aangepakt? 

Pagina: 80 

Vraag: We hebben de brief van de cliëntenraad ontvangen. Die situatie dat een cliëntenraad 

naar de rechter stapt moet toch wel een diepere betekenis hebben. Heeft u zich op de 

hoogte gesteld wat er allemaal speelt bij jeugdzorg? Hoeveel klachten en welk soort 

klachten zijn er binnen gekomen over jeugdzorg en moet u deze niet bespreken met de 

organisatie? Gaat het over de organisatie of dat kinderen de dupe zijn? 

Pagina: 83 maatschappelijke opvang en beschermd thuis 

Vraag: De opvang en de woonmogelijkheden zijn niet aangepast aande doelgroep. zWat is er 

dan veranderd aan de samenstelling van de doelgroep? Zijn er voldoende woningen 

voor deze groep en is er budget voor vrijgemaakt? Hoe worden deze mensen dan nu 

opgevangen? U stimuleert de markt deze woonvormen op te pakken. Lukt dat? Krijgen 

zij daarvoor extra subsidie/geld? 

Pagina: 84 geëscaleerde zorg 

Vraag: Zijn er voldoende woningen/opvang voor deze kinderen. Kunnen deze kinderen snal in 

een veilige omgeving worden gebracht of is het een probleem? Om hoeveel kinderen 

ging het in 2019/2020? Wat is nodig voor een goede basis veilige en snelle opvang te 

bieden?  

Vraag: We kopen crisishulp in voor jongeren in acute onveilige situaties. Lukt dat goed? Is er 

voldoende zich op hoelang zo’n crisisituatie al duurt? Wordt het snel opgepakt of is het 

vaak een kwestie van aankijken?  

Pagina: 86 

Vraag: Maatwerkvoorzieningen WMO 

Als er een dure aanpassing is aan een huis en er wordt verhuisd, kan er dan verplicht 

worden om een deel te betalen aan de kosten van de aangebrachte voorzieningen? 

Krijgt de cliënt in het volgende huis ook weer aanpassingen vergoed?  

Pagina: 87 

Vraag: 2 ton bezuinigingen in 2023 en 2024 vanwege stopzetten Sifgeld. Aan welke 

organisatie werd dat geld gegeven? En wat zijn de criteria die hiervoor golden? Is dit 

het totale bedrag dat de gemeente aan SIFgeld per jaar uitgaf?  

Pagina: 87 staatje 

Vraag: Schrappen professionele coördinatie schuld en budgetbuddies 30-45-60-60 waarom 

loopt dat bedrag in de jaren op? Wie gaat dat nu overnemen en wat kost dat dan? Of 

was het een overlapping van diensten?  

Pagina: 87 staatje 

Vraag: Aa0ntrekkelijker maken van de PGB’s u geeft steeds hoger lopende bedragen aan. 

150-350-550-750 zijn dat steeds grotere uitgaven voor de PGB’s? Hoe kunnen we 

controleren dat deze oplopende uitgaven daadwerkelijk een besparing op de WMO 

oplevert?  

Vraag: 98 staatje 

Verminderen inzet geestelijke gezondheidszorg  3x 30.000 heeft u in beeld of dat voor 

problemen gaat zorgen? 

Pagina: 100 volkshuisvesting 

Vraag: Wat gaat u doen voor de Maastrichtenaar die niet in een doelgroep zit maar wel tot een 



 

steeds grotere groep behoort die langdurig opzoek is naar een betaalbare woning? 

Pagina: 100 

Vraag: U zet zich in voor huisvesting voor doelgroepen. De gewone Maastrichtenaar valt daar 

buiten. Wie bepaalt de invulling van een doelgroep? Kan de langdurig zoekende 

Maastrichtenaar id een betaalbare woning (laag en middensegment) ook tot doelgroep 

worden verklaard? 

Pagina: 101 grondexploitatie 

Vraag: De gemeente heeft nog grond over die ze af en toe verkoopt aan projectontwikkelaren. 

U kunt voorwaarden stellen aan de koper. We zien bv in het nieuwe project LBB/Sappi 

dat er studentenwoningen zijn gepland. Heeft u dat in het BP bepaald? Heeft u dat 

bedongen? Hoe is die keuze tot stand gekomen? Dan moet het ook mogelijk zijn om 

daar voor een deel startershuizen te laten realiseren?  

Pagina: 101 

Vraag: Als u grond verkoopt aan een projectontwikkelaar, welke voorwaarden kunt u dan 

stellen t.a.v. het type bouw, prijsklasse, huur, koop, aantal parkeerplaatsen? 

Vraag: Kunt u aan de koper de voorwaarde opleggen om voor een deel (vanwege ons 

nijpende tekort aan betaalbare woningen) betaalbare woningen te realiseren? 

Pagina: 101 

Vraag: Het rijk werkt aan een regeling voor opkoopbescherming voor bestaande 

koopwoningen. Kunt u voorkomen dat als er woningen op grond van de gemeente 

worden gerealiseerd, dat deze dan worden opgekocht door een speculant? En onze 

bewoners het nakijken hebben. We hebben te maken met schaarste en een tekort aan 

woningen. Kunt u de voorwaarde opleggen dat de huizen/appartementen bij voorrang 

naar onze eigen inwoners gaan? 

Pagina: 101 

Vraag: Hoeveel betaalbare woningen gaat u de komende jaren laten realiseren? 

Pagina: 119 staatje 

Vraag: Zonneweide erfpachtcanon 4 x 27.000 wie betaalt dat en welke grond betreft het? 

Pagina: 119 

Vraag: Branding 4x 80.000 wat krijgen we daar voor terug en zitten er ook salariskosten in? 

Kan hier op bezuinigd worden? Welk initiatief/project doet hetzelfde? 

Vraag: Smartcity 150.000 wat gebeurt hier voor en heeft het ook betrekking op 5G invoering? 

Vraag: 

Pagina: 123 circulaires 

Vraag: Is er nog nieuws over extra rijksbedragen? 

Pagina: 125 corona 

Vraag: Hebben we ook iets bespaard/niet uitgegeven door de corona? Hebben we daar zicht 

op? 

Pagina: 125 

Vraag: Hoe gaat het met het project op de A. van scharnstraat in de voormalige 

marechausseekazerne 



 

Pagina: 129 staatje 

Vraag: Verhuizing Kumulus ca 8 mln Dat is enorm bedrag. Staat dat in verhouding met het 

ontmantelen van Kumulus en de huisvesting wat nog van Kumulus overeind blijft?  

Vraag: 

Pagina: 129 

Vraag: Tapijn 1 mln waar wordt dat geld aan besteed? 

Pagina: 129 

Vraag: Vestingwerken calamiteiten. 4 x 750.000 waarvoor wordt dat ingezet? Is er ook een 

budget voor regulier onderhoud en herstel/restauratie? Waar staat dat dan? 

Pagina: 132 Enci 

Vraag: U heeft geen inzicht in wat het plan van de Encigroeve gaat kosten. Houdt u er 

rekening mee dat wij minimaal 25 mln structureel een tekort hebben en helemaal geen 

geld hebben voor uitgebreide commerciële plannen in een natuurgroeve? Welk bedrag 

denkt u maximaal uit te geven? 

Pagina: 172 MTB 

Vraag: We hebben een klachtenbrief ontvangen over de gang van zaken bij de MTB. Gaat u 

hier mee aan de slag? 

Vraag: 

Pagina: 181 

Vraag: Veilig thuis. Hoeveel casussen komen er jaarlijks terecht en wat is de doorloop tijd 

voordat men de casus oppakt. Hoeveel tijd wordt er gemiddeld aan een casus besteed 

voordat deze is opgelost?  

Pagina: 183 

Vraag: Veiligheid Is er zicht op de radicalisering in onze stad? Is er zicht op de houding  

islamitische scholen t.a.v. de gebeurtenissen in Frankrijk. Neemt men daar een 

standpunt over in in de zin dat zij die gebeurtenissen afkeuren? Worden dit soort 

incidenten op die scholen besproken? 

Pagina: 227 

Vraag: Waarom staat er geen bedrag voor de vestingsvisie genoemd? 

Pagina: 227 

Vraag: Aanpak radicalisering 219.111 wat heeft u met dat geld gedaan en wat is het resultaat? 

Vraag: 

Pagina: 231 

Vraag: Onderhoud Geusseltstadion €232.783  totaal ongeveer 720.000 Welke inkomsten 

staan daar tegenover? Hoe is de constructie? 

Pagina: 237 

Vraag: Alle voorstellingen die niet zijn doorgegaan of activiteiten, wordt daarvan een deel van 

de subsidie teruggevorderd? 

Pagina: 237 

Vraag: MZG €385.000 was dat bedrag niet aanzienlijk opgehoogd tot meer dan 5 ton? 



 

Pagina: 237 

Vraag: St. vluchtelingenwerk € 109.000  krijgen zij ook nog rijkssubsidie en wat doen zij wat 

het coa niet doet? 

Vraag: 

Pagina: Opvang vluchtelingen 194.350-2 ton-171.00 – 223.350 bijna 8 ton waar geeft u dat 

geld aan uit en is dan geen rijkstaak? Hoeveel geld gaat er aan uitkeringen om aan 

vluchtelingen of betaalt het Rijk dat? 

Vraag: 

Pagina: 238 

Vraag: St. Daalhoeve staat krijgt 493.000. Het is voor de eerste keer dat u het werkelijk 

bedrag in de begroting zet.  Hoeveel sifgeld is daar onderdeel van? 

Pagina: 238 

Vraag: De Masters staat maar voor € 80.000 terwijl ze van de gemeente jaarlijks een bedrag 

van 3 ton krijgt. Naast het bedrag van 3 ton provincie en 320.000 overige instanties, 

dus meer dan 1 mln verwerft aan inkomsten.  Hoe kan er maar een bedrag van 

€80.000 genoteerd staan? 

Pagina: 238.000 

Vraag: Is het gebruikelijk dat instellingen (voorbeeld Masters)  mogelijk gemaakt vastgoed 

d.m.v. subsidie in eigendom te verwerven ? Wat gebeurt er met dat vastgoed (Huis van 

Bourgondie ( waarde 544.335,-waar de gemeente ook nog eens de verbouwing van 

meer dan 3 ton heeft betaald) als die stichting wordt opgeheven, naar wie gaat het 

vastgoed dan? 

Vraag: St. Dierenspark € 12.000 bestaat die stichting dan nog? In de voorgaande jaren komt 

die stichting niet meer voor in de begroting. Wat doet zij voor dat bedrag?  

Pagina: Daalhoeve t.b.v. dieren in het stadpark 30.000 Wat doet Daalhoeve voor dat geld? 

U heeft Daalhoeve ook in de jaren er voor terwijl er geen dieren waren hoge bedragen 

voor het stadspark toegekend terwijl er geen tegenprestatie tegenover stond. Hoe kunt 

u dat verantwoorden? 2016 € 28.000     2017  €45.000     2018 € 46.000,-  2019 € 

€30.000  2020   €42.000 

Vraag: 

Pagina: 

Vraag: 

Pagina: 

Vraag: 

Pagina: 

Vraag: 

Vraag: 

Pagina: 

Vraag: 
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Vraag: 
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